
Referat styremøte i Radøy idrettsråd, tysdag 8/12-2015 kl 18.oo i Radøyhallen.

 

Desse møtte : Tanja Thommasen,Odd Helge Hagen,Andrȇ Michelsen og Bjørn-Ove Myking

Saker

1. Opptak av Manger il i Norges Fleridrettsforbund

Vedtak samrøystes :

Radøy ir ser positivt til at det vert nye idrettslege aktiviteter i Radøy og støtter derfor opptaket i 

Norges Fleridrettsforbund.

 

2. Busjett Radøy kommune 2016. Uttale.

Vedtak samrøystes :

A) Radøy ir ber Radøy kommunestyre om at post 14713 økes til kr 330.000.- . Dette på grunn av  
nyanlegg, standarden og vedlikehaldsutgiftene øker frå år til år.

B) Radøy ir ber Radøy kommunestyre å finna dekning på kr. 20.000,- til NY post, leiaropplæringsmidlar . 
Dette på grunn av mellom anna at idretten kan utvikla seg med å utdanna trenarar for nye idrettslege 
aktivitetar.

C)  Post 11651, Stipend, Tommy Urhaug bes økt til kr 20.000,-.

Radøy ir vil takka Radøy kommune for støtta og samarbeidet i 2015 og ser fram til eit aktivt og godt år 
2016.

 3. Eventuelt

           A) Radøy il søknad om stønad til Austmarka kunstgrasbane.

                  Vedtak samrøystes :

                  Radøy ir støttar Radøy il sin søknad om stønad til Austmarka kunstgrasbane.

                  Idrettsrådet er usikker på kvifor/korleis kostnaden er oppstått og samstundes om det

                  er budsjettert med eigenkapital for anlegget.

              B) Kultur og idrettsgallaen i forbindelse med kulturdagane 2016.

                   Vedtak samrøystes :

                   Tanja og Odd Helge er representantar til arbeidsgruppa med Bjørn-Ove som vara.

               C) Orientering frå idrettkonferansen for Hordaland 2015.

                    Odd Helge gav ei kort orientering frå ir.konferansen og konklusjonen hans er klar, det er ein   

                    viktig arena å delta i, for blant anna å dela og få erfaringar ilag med andre IR. Samt gode og 

                    engasjerande temaer.

Manger 08/12-2015

Bjørn-Ove Myking (s)

Skrivar


